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Вівторок 12 червня 2012р. у Дрогобичі на факультеті фізики-математики Дрогобицького
педуніверситету відбулось засідання круглого столу на тему: Стратегія розвитку краю.
На якому Ігор Курус презентував своє бачення розвитку регіону яке грунтувалось на
попередньому дослідженні шляхом опитувань населення через ЗМІ та інтернет. Як
виявляється, за результатами опитування, для сільских мешканців самими нагальними
питаннями є наявність аптек та дошкільних закладів для дітей. Для мешканців міста
Трускавець - це рівень зарплатні, який є найнижчим в Україні, якщо брати до уваги
співвідношення обороту коштів на певній території і з певною кількістю населення. Аналіз
ситуації в регіоні показує, що є 3 основних напрямки розвитку регіону: 1. Енергетичний 2.
Аграрний 3. Високотехнологічний.  Правда, як виявилось під час обговорення стратегії
краю, будь-які починання не можливі без участі громади. Як заявив Святослав Сурма, що
"кожен хто у своїй стратегії не передбачає участі громади, обов"яхково потерпить
фіаско". Святослав Грабовський додав, що будь-які пропозиції для інвесторів повинні
мати під собою гарантії та позитивне відношення влади і громади, а якщо не буде
проведено просвітницької діяльності на території, в якій пропонується проводити
системні зміни, то не буде кому їх проводити, оскільки не буде розуміння в населення для
чого це треба. Сергій Розора сказав, що аграрні і енергетичні напрямки - це є занадто
дорого і нестабільно, а ось високотехнологічний розвиток і його впровадження в життя є
вимогою часу, оскільки у всьому світі є значний брак програмістів та спеціалістів

      

  

у високих технологіях і навіть навів приклад, що на 3 затребуваних працівників зараз
лише одна пропозиція, і він самостійно запустив першу в Регіоні мультиплікаційну студію
по створенню 2D-3D анімації та виготовлення рекламних роликів і мультиплікації.  Для
цього йому потрібно було самому провести курси компютерної грамотності і кращих учнів
взяв у цю компанію на роботу. Ще п.Розора добив, що однією з проблем є те, що влада
на місцях тупенька.
Ігор Курус наголошував на тому, що його сратегія розвитку краю це не є завершений
продукт, а швидче такий собі ліфт який має підняти добру ініціативу громади від низів до
гори і на державному рівні провести необхідне фінансування інфрастуктури, щоб
стратегію впровадити в життя. Володими Кондзьолка розповідав про те, що консолідація
голів міст та громад є необхідною умовою для оптимального використання ресурсів
регіону і як приклад навів питання сміттєпереробного заводу та оптимізації транспортних
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потоків. Як показають розрахунки, за його словами, ефективність перевезень можна
підвищити в кілька разів, тому що маршрути перевезень є не збалансованими і
розрізненими в часі і навантаженні. 

  

Деталі круглого столу дивимось на відео:

  

{youtube}_bulcv_x9tU{/youtube} 

  

{youtube}b7kC0tZ1oA4{/youtube} 
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